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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 14 februari 2023  

Aanwezig : Desiree Dolle, Kees Henkelman, Hendrik-Jan Melissen,            
                                  Ben van den Reek, Maria van der Sommen, Rob Thieme en    
                                  Jan Timmers (voorzitter). 
Afwezig  : Peter van Gerven.  
                                  Rutger Janssens en Koen van Empel (wijkmanagers). 
Versie en datum      : versie 1 20230315.  

1. Opening en vaststelling van de agenda. 
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom.  
De afwezigen hebben een bericht van verhindering gestuurd. 
De agenda wordt uitgebreid met de onderwerpen 

• Mededelingen van externen op de website (3); 

• Herbenoeming bestuursleden (4); 

• Terugblik op de thema-avond water (10). 
 

2. Mededelingen vooraf. 
Hendrik-Jan vraagt aandacht voor de activiteiten van de Duketownladies. Zij 
kondigen met enige regelmaat vol enthousiasme hun optredens aan. 
 

3. Mededelingen van derden op de website van de wijkraad. 
Een aantal maanden geleden is afgesproken, dat de website geen commerciële 
boodschappen opneemt. Slechts sponsoren worden op hun verzoek op de 
website vermeld. Maria kijkt na of deze handelingswijze ergens vastgelegd is. 
 

4. Herbenoeming bestuursleden 
Volgens het rooster van aftreden dienen de penningmeester, het bestuurslid 
beheercommissie BijBomans en het bestuurslid projecten per februari 2023 
herbenoemd te worden. Kees, Ben en Hendrik-Jan geven te kennen 
herbenoembaar te zijn. Het bestuur benoemt hen opnieuw voor een periode van 
4 jaar. 
 

5. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven).                                                                 
Deze leiden niet tot opmerkingen.  
                                                          

6. Verslag BV 11 januari 2023. 

Naar aanleiding van het verslag: 

• De organisatie van de vrijwilligersbijeenkomst in de actielijst opnemen. In 
de maart vergadering definitieve besluiten nemen over tijdstip en inhoud.  

• De 7 overgebleven fleece-dekens zijn teruggebracht naar de betreffende 
leverancier. Het retour gekomen aankoopbedrag is aan de 
penningmeester overhandigd. 
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• Over de verkeerssituatie rond De Troubadour is uitsluitend gesproken met 

een vertegenwoordiging van de medezeggenschapsraad. Op 8 maart 

vindt een nieuw gezamenlijk gesprek met de gemeente plaats. 

• De rekening voor de verzekeringen is ontvangen en betaald. 

• De beheercommissie BijBomans heeft contact met Farent over het 

onderwerp dementievriendelijke wijk. Het doel is om hierover een thema-

avond te organiseren. Verder wordt gekeken in hoeverre de wijkraad op 

dit onderwerp een bijdrage kan leveren. Deze bijdrage van de wijkraad zal 

gegeven de problematiek waarschijnlijk heel beperkt zijn. 

Met de opmerkingen wordt het verslag vastgesteld. 

7. Verslag openbare vergadering 17 januari 2023. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 

8. Jaarrekening 2022 
Het bestuur neemt kennis van het ontbreken van de beoordeling van het tweede lid 
van de kascommissie. Een nieuw lid voor de kascommissie wordt gezocht. 
De tabel op pagina 8 dient aangepast te worden.   
De jaarrekening 2022 wordt met in achtneming van vorige alinea door het bestuur 
goedgekeurd en vastgesteld. De penningmeester wordt decharge verleend. 
 

9. Terugblik op de openbare vergadering van 17 januari 
De algemene mening is dat het een geslaagde vergadering is geweest. De 
belangstelling was groot. De presentaties gaven een goed beeld van de 
werkzaamheden van de verschillende werkgroepen en waren soms omgeven met 
humor. 
 
Aandachtspunten die genoemd zijn:  

• Het geluid (dit was niet goed). Gezocht wordt naar methodes om dit voor 
toekomstige presentaties te verbeteren; 

• Gegeven de grote opkomst stonden er te veel tafels; 

• De presentaties kunnen wellicht nog concreter zowel op het terrein van wat 
bereikt is (noem 2-3 punten) als op het terrein van lopende kwesties; 

• De muziek tijdens de nazit paste niet goed in de opzet en het doel van de 
avond. 

  
Desiree vraagt aandacht voor reacties richting de indieners van voorstellen; actiepunt 
bij secretaris. Ben doet voorstel voor reactie op suggestie om met klussendienst te 
starten. 
 
Voor publicatie op de website bereidt iedere werkgroep een deel van de evaluatie 
van de avond voor.  
 
Wat heeft de avond opgeleverd: publiciteit, aanmeldingen voor de nieuwsbrief, een 
aantal ideeën, die genoemd zijn op invulformulieren en een nieuw commissielid voor 
de werkgroep infra. 
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Statutair zal volgend jaar opnieuw een openbare vergadering worden gehouden. De 
afspraken hiervoor worden gemaakt in de vergadering van september 2023. 
 

10. Terugblik op de bijeenkomst over water van 7 februari 
Het bestuur vindt deze avond heel geslaagd. De presentaties waren duidelijk en 
gaven veel inzicht over de verschillende aspecten rond het thema water en de wijze 
waarop de bewoners van de wijk hiermee kunnen omgaan. De informatie was 
praktisch. 
De opkomst was heel hoog (ongeveer 80 personen, waaronder ook personen van 
tussen 30-50 jaar). 
De werkgroep groen gaat de avond ook zelf nog evalueren en op grond daarvan 
vervolgacties definiëren. Inmiddels hebben twee wijkbewoners zich bereid getoond 
om andere wijkbewoners te adviseren over het watervriendelijker maken van hun 
tuin. 
  
Ook voor deze avond geldt, dat het geluid ondermaats was.  
De gastvrouwen werden door de voorzitster van de werkgroep ‘Groen’ hartelijk 
bedankt voor hun inzet tijdens de avond. 
  

11. Rondje langs de werkgroep velden. 
 

• Bestuur algemeen (Jan Timmers/Hendrik-Jan Melissen). 
Op de BWRO-bijeenkomst is een presentatie geweest over het gebruik van de 
wijk- en buurtmonitor. Jan wijst op de informatie, die hierop te vinden is. 
Onze wijk komt er zo goed uit, dat het erop lijkt, dat onze wijk geen problemen 
kent. Geconcludeerd wordt, dat de problemen, die onze wijk kent niet tot 
uitdrukking komen in de monitor. Dit leidt tot een imagoprobleem, waardoor 
het een extra inspanning vraagt om de knelpunten in onze wijk goed bij de 
gemeente over het voetlicht te brengen. 
 
Jan wijst op het probleem, dat hij (en waarschijnlijk meerdere inwoners) 
hebben met het opnieuw chippen van de containers. Wanneer men meerdere 
containers heeft, worden deze niet gechipt, waardoor ze op termijn ook niet 
geledigd kunnen worden. 
 
Rond UPOR is er geen voortgang. 
 

• Bij Bomans (Ben van den Reek). 
Er is een goede bijeenkomst geweest met gastvrouwen en coördinatoren van 
de activiteiten. Ben heeft hierin uitleg gegeven over de organisatie van de 
wijkraad. 
 
Ben heeft het maandelijks diner voor wijkbewoners van de kookgroep bij de 
tennisclub bezocht en was onder de indruk van het gepresenteerde.  
 

• Communicatie (Maria van der Sommen).  
De werkgroep wil het printen terugdringen onder meer door het 
standaardiseren van affiches. 
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Het opnieuw vormgeven van de onderwerpen vanuit de werkgroep ‘Groen’ op 
de site is lastiger dan gedacht en vergt meer tijd 
 
Koen van Empel zal zich binnenkort op de website presenteren. 
 
Voor de nieuwsbrief van maart dient deze week de copy ingeleverd te worden. 
 
De werkgroep meent, dat de 2 avonden voor de wijkbewoners te kort op 
elkaar volgde. Voor samenstellers en bezorgers van de uitnodigingsfolders is 
de inspanning hiervoor te groot. 
 

• Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman). 
De bank heeft schriftelijk bevestigd, dat onze rekening niet opgeheven wordt. 
Eerder was van de bank bericht ontvangen, dat de rekening opgeheven wordt 
in verband met een uitschrijving uit de KvK. Dit laatste is onjuist. Begin 2022 
speelde dezelfde discussie. 
 

• Samen in de wijk (Peter van Gerven). 
Via mail laten weten dat 16 maart een bijeenkomst van de werkgroep is. 

 

• Openbare ruimte en groen “Groen” (Desiree Dolle). 
           Voor het project energietransitie is een afspraak met de gemeente gemaakt. 
.            

De uitnodiging voor de thema-avond water was ook buiten medeweten van de 
werkgroep Groen in de wijk Sparrenhoeve gepubliceerd. Dit was niet de 
bedoeling. Na enige discussie is de oproep daar van de website gehaald. 
 
Ben meldt, dat hij naar de voorlichtingsavond over de inrichting van de polders 
is geweest. Conclusie is dat de procedure en de alternatieven alleen maar 
ingewikkelder worden en de besluitvorming waarschijnlijk ondoorzichtiger. De 
wijkraad volgt de discussies op enige afstand, omdat zij waarschijnlijk weinig 
invloed heeft. 
 

• Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme).  
Koen Luijsterburg heeft zich als nieuw lid gemeld. 
 
Ook infra wil de inhoud van de website verder gaan verbeteren 
 
Een onafhankelijk verkeersbureau gaat in opdracht van de gemeente de 
situatie van het verkeer rond de Hoef monitoren. Hiervoor worden gesprekken 
gevoerd met de werkgroep infra en een vertegenwoordiging van de bewoners. 
In beginsel worden de conclusies en de aanbevelingen door de gemeente 
overgenomen.  
Het verkeersbureau voert het onderzoek uit en Ton de Haan 
(vertegenwoordiger van de bewonerscommissie Hofgebouw) wordt door het 
bureau uitgenodigd toelichting te geven. Dit betreft alleen een stukje 
toelichting en geen discussie over het (eind)resultaat. Daarnaast doet het 
bureau doet een onafhankelijk uitspraak en daar hebben wij ons allen naar te 
schikken (aldus de gemeente). In deze procedure heeft de werkgroep ‘Infra’ 
geen rol. 
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Op 8 maart vindt een gesprek plaats over de verkeerssituatie rond De 
Troubadour. 
 
De werkgroepen ‘Infra’ en ‘Groen’ gaan de procedure rond de wijkschouw 
evalueren. 

 

12. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
 

Er komt niets meer ter tafel en van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

13. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering nadat hij de aanwezigen bedankt heeft voor hun 

inbreng. 

 
 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  
 


